
Sárbogárd Város Onkormányzata

7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

ELÖTERJESZTÉS

a Képviselő-testület 2025. február 14-i ülésére

S.sz. Napirend TÁRGY: Sportegyesületek beszámolója 2024. évi működésükről,
személyi és tárgyi feltételeikröl

ELŐZETESEN TÁRGYALJA: ULES:

Oktatási-, Közművelődési és Sport Bizottság Nyílt

SZAVAZÁS:

Egyszerű többség

ELOTERJESZTÖ: Dr. Sükösd Tamás polgármester

KÉSZÍTETTE: Bama Edina szervezési osztály, ügyintézö

Az előterjesztés ajogszabályi feltételeit ellenörizte: Dr. Venicz Anita

címzetes föjegyző



Sárbogárd Város Polgármestere
7000 Sárbo árd Hősök tere 2.

ELŐTERJESZTES

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
2025. február 14-i ülésére

Tárgy: Sportegyesületek beszámolója 2024. évi működésükről, személyi és tárgyi feltételeikröl

Tisztelt Képviselő-testület!

A korábbi évekhez hasonlóan a tavalyi évben pályázati támogatásban részesült
sportszervezettöl kértünk 2024. évröl szóló beszámolót tevékenységükről, működésükről. (Az
egyes szervezetek beszámolói az előterfesztés mellékletét képezik.)
A Kosárlabda Club Egyesület nem nyújtotta be határidöre az éves beszámolóját.

Kérem, szíveskedjenek az elöterjesztést megtárgyalni, s a határozati javaslatot elfogadni.

Határozati 'avaslat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta "Sportegyesűletek
beszámolója 2024. évi működésüh-ől, személyi és tárgyi feltételeikröl" tárgyú elöterjesztést és
az alábbi határozatot hozta:

A képviselö-testület a Sárbogárd SE, VAX Kézilabda Egyesület, Sárréti Íjász Club, Nihon
Karate Kyokai SE beszámolóját megismerte, az abban foglaltakat tudomásul veszi.

Határidő:
Felelős:

értesítésre: március 3.
polgánnester
jegyzö

Sárbogárd, 2025. február 5.

Dr. S' ösdTamás
polgánnester
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r^Vtí-os^egyzője
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Tái^y: Tájékoztató a Sárbogárd SE 2024-es évi muködésér^ és a fflűködési
kia'd&asokrór- ~ .. ^ r ^

Sárbogárdi Polgarmesteri Hi^'atal

Tisztdt Képviselőtestuleti ^V'W 17.
S zervezetüDkmüködésikörc:Labdaiú^s ., ""_". ,"e)l.:

^ -^ &z
Eiöszám. O tézö:S zervezetüDkmfflcödésiKöre:LaoaaiuBa5 ., ".^_". , "dl-:

F6 feladat:lF eln6tt csapat utánpóüás bázist biztositó utánpótlás ne

Céllatüzések: - Utánpótiás labdarúgás fejlesztése ^
Labdarúgással egészséges sportos életmoara neveies^ ̂  _^^

~. ^h^^gszéÍeSbTnewlési-oktatási intézményekkel való együtbnűködés.

Sbbi évekhez hasonlóan a lcndfllet tö^tlen és sok gyerek, fiatal élvezi a labdarógás

örömeit.

SI^SS^S^"^
Sportszervezetünk Sártoogárd Vtos Ö^mán^"^1etó^^^^^^^^
^^ektómoga eDlk<Uönitett keret terhére 2 300 000 Fí támogatásbm rószesítette.

Megállapodás alapján a feüiasznájásról szóló szómlák eredeti példányával 2024. 10.09. én
Egyesuletünk elszámolt.
Elszámolásra benyújtott összeg: 2 300 000 Ft.

Benyújtósra kerfitö számlák: 2024. be^már^, tm,metíllfiaüü^^^
S?S"t Suuka^"olni:EzenfelQTamuködtetéshez szükséges egyéb költségeket,

Sy^^sy^^^"^^-
TAO-ban sem.

A 2024. évi költségvetésanket nagyrészt pályázatokból, lámogatásokból és saját foTrasból
(személyszálUtás) finansziroztuk.
Sportszervezetünk vezetöi, labdarúgói ezúton kfiszSmk meg a rendelkezésre bocsátott anyag.
tamogatást, mellyel elősegítették a zavartalan működést.



A Sárbogárd SE az elmúlt években sikeresen pályázott a kormány által meghl"ietett TAO
ii, mely a látvmy-csapatsportok támogatására irányuMabdarúgas, kézilabda^

koslrlabda, "vízilabda, jégkorong/. Egyesületünk ezen pályázat keretében tudott összeget
elnyemi eszközök, bérek és személyijellegű költségek fedezésére.
Továbbá, idén is nyertünk el támogatést személyi jellegü bérek fedezésére, sporteszközökre é^s
ruháztíra Ts, "így egyesületünk játékosai megfeiefö minöségű öltözetben tudnak edzeni, profi
eszközökkel.

Céljahk között szerepel, hogy a térségben, illetvemegyei^mten_kuDag^tóu^póÜ^p^
köS^orh ozzimkTétre'. Emek keretébenhosszabb, 2::1 éves,te^ho^J^^ÜS
^SbóTSöTátétos'okbÓl^

dVéÍöm^espálVakörüliviacolorjárdaldépítése, egy fedetUelátó 180J8reés^gy
M^épS7megépítésrm eÍynek előkészületei a' "keres^pályázáshm^most^jl^
^Z^ben'e^fejlesztésekmegvalósulnak, úgy a létesítmény allcalmas lesz NB III-as
méAőzések rendezésére is.

ezúton köszöni meg a Képviselötestülettítal nyújtott segítségét, mellyel
hozzájarultak az utánpótíás labdarúgás fejlesztéséhez immér hosszü éveK oia.

Sárbogérd, 2025. január 13.

Köszönettel és tisztelettel: ia
nf,^, '-wcs'>. űi

Nagy László
SEeüiök



Vax Kérilabda Egycsület beszámolója 2024. évről

Székhely: Sárbogárd JózsefAttila u. 1/b.
e-mail cím: vaxsaTbogard@gmail. com

Adószám: 18502710-1-07
Bankszámlaszám: 58100013-10016525-00000000

Számlavezető Baafc B3 Takarék Sárbogárd

Tisztelt Képviselő Tcstuletí

Egyesület 2009. márciusában alakult, 24 tíovel, ködasznú egyesület.
A szervezet a 2011. évi CLXXV. Törvényben (Ectv. ) írt közhasznu Jogállás feltételeinek megfelel, a szervezet
továbbra is közhasznú szervezetnek minősöl.

Cclja: Részt venni a Fejér Megyei Kézilabda Bajnokságban, illelve az MKSZ álta! szervczctt gyermek és
kistskolás bajnokságokban. Fé célunk a kézilabda sport népszeriisitése, a fiataiok egészséges, sportszem életre
nevdése, tehetséges fiatalok felkutatása, sportbeli képességemknek fejleszíése.

Utánpótíás nevelés:

A 2024-es év tavaszán Ü9, UIO, Ull, U12, U13 és U20-as fiu korosztályokban folyt a gyeretóéziiabda
oktatása. A TAO rcndszeren kercsztöl pályáztunk sikeresen. Ennek eredmcnyeként az említett íárom
korosztályban mintegy 80 gyennckkel foglalkozunk heti 2-4, aUíalommal a hét mináen napján a faelyi Mészöly
Géza Általáaos Iskola Twnatermébea, vaÍammt az új Sárbogárdi Városi Sportcsaraoliban. Az adott idoszakbm
öt licenszel rende&ező edzöje van az egyesületnek Rehak Tamás, Pordán István, OIáh Krisztína,
Goldberger Marcdl és Zámbó Tibor személyében. A szezon tavaszi szakasza egész jol sikerült, hiszen
minden korosztályban szépen fejlődtek a gyennekek. Ezdcben a korosztályokban még eredményszámolás nincs
a Gyennekbajnoki méikőzéseken. A szezon elején alakult U20-as csapat a lavasszal teljesitette a céljat és
szükös létszám ellenére szépen helyt ál!t a bajnoluágban A céhink a sport és a kézilabda megsarctíetése a
gyerekekkel.

A 2024-es év öszén, az új szezon kezdetén Zámbó Tibor és az általa irányitott U12-U13-as csapat sajnos
távozott az EgyesületüriktöÍ. Ez által 15 gyermeket veszitettímk. A TAO rendszeren keresztul pályáztunk most
is sikeresenes négy korosztalyban inditottunk csapatokat (SuUkézi L, Sulikézi II., U12, U20), ez 65
gyermeket foglal magában. Az U20-as korosztályba Dunaújvárosból érkezett 6 tehetséges fíú akikkel a



bajnokságban merészebb célokat tüztünk ki. Az összel a célok elsö felét sikeresen teljesítettük és az U20 m.
osztályban2. helyen telelünk. Az edzöi stáb jelenleg 4 íoből áll; Rehik Tamás, Pordán Istyáu, Zámbó
Tibor, Oláh Krisztínaés Goldberger Marcdl. Az edzések a helyi Mcszöiy Géza Általános Iskolaban és a
Sárbogárdi Városi Sportcsamokban zajlanak heti 2, illetve 3 alkalommaL hétfon, kedden, szerdán, csütörtökön
és pénteken.

Felnőtt:

Edzések: A felnött csapatnak (az U20-al fcözöseii) hetí 3 edzési tartunk a kotíái, szerdai és a pénttíki naptíkon
19.00-20. 30-ig a Sárbogárdi Városi Sportesamokban. Fdkészvlési időszafc 2024 augusztysában a felkesziafet
a SáibogSrdi Városi Sportcsamokbaa, iiletve a Sárbogárdi iqúsági Parií szabadtéri kondi parkjában kczdtuk
meg.

2024. évi tavaszi szezoa:

A 2023-24-cs szezonban a fejér-Komárom-Esztcfgom Vánnegyei Férfi Kézilabda Bajnokságot az 2. bdyen
fejeztük be a legercdményesebb Fejér vámiegyei csapatként A jó fiszi szezioa ulán a csapat teljesitménye
tavasszal is kiegyensúlyozott maradl. Csak a MOL Tatabánya U22.es csapata bizonyultjobbnak nálunk. Ezzel
a másoáik hellyel Fcjér Vármegyci Bajnokaként kivivtuk az NB II.-be történő feljtrtást

2024. évi 6sa szezon:

A 2024-25-ös szezont az NB II.-es bajnokság F j'elü csoportjában kezdlük meg. A szezon előtt a bentmaradást
tűztük ki célui. A nyár folyamán több új játékos csatlakozott a meglévö kerethez. A felnött csapat edzöi
pozidóját továbbra is Pordán István töltí be. Az új játékosok beilleszkedése lassan haladt és volt akiknek meg
kellett köszomii a játékot két hónap után. A játékoskeretet szezon közben is próbáltuk alakitani és további
három új játékos éricezett, akik gyorsan beilleszkedtek a csapalba. A kezdeti nehézségek ulán a november és a
december mar sokkal jobban sikerült. Az őszi szezont két győzelemmel és egy döntetíennel zártiik 5 pontot
gyüjtve. Ezzel a pontinennyiséggel a célok első felét teljesítettük.



Mfikődési feltétdek

SzemélyifcKétdek:

A csapat vezetése megfefeloen eilátja a rabízott munkát.

A2 egyesületben a tagok és önkcntes segítőinic ingyen és eUenszoigáltatás nfikul végzik a számukra kijdőlt
vagy önként vállalt feladatot.

Játékosállományunk jeicnleg az NB II.-es bajooká^wz és a kitűzött célok eléréséhez megfdelő. A
játékosállományt folyamatosan próbáljuk bövl'teni miaáea korosztályban. Ajövöben is szeretaénk sok fíatait
bevonzani az egyesületünkbe, a helyi és kömyékbeli általános és kozépiskol&ból. Az eddigi példák pedig
mutatják, hogy ez az útjárható.

Techaikai feltétetek:
A koraiményeink megfckléek. A városban van már szabvány méretíi sportcsarnok, valamint wgy olyan
tornaterem ahol az edzéseket maradéktalanul el lehet végezni. S8t a szomszédos Cecén is található egy
szabványos mérctű tornacsarnok. Az TAO pályázaton nycrt kiienc személyes kisbuszunkat használjuk
az utazásaink sorin, amdy jeientfisen megkönnyftí a helyzetimket, mind utánpéttís, mind felnőtt
korosztályban. Az utánpóttós csapataink száma miatt a jövében tervben van, hogy pályázunk még egy
ItUenc személycs gépjármfire.

Sajtó-kapcsolatok, mcgjeleaés ,. "",,.
Az' intemct segítségével a fiatalok rendszercsen értesitik egymást cs a különböző eseményekröl,
rendezvényekről.''!lt véleményüket is eknondják, kommentálják a történéseket. Csapatunknak weboldala és
hivatalos Facebook oldala muködik. Itt mindenki tájékozódhat a csapat életéröl. Közzétesszük a mérközéseink
beharangozóját, pontos idöpontját és eredményeit. A mérközéseinkröl felvételeket a Magyar Kézilabda
Szövetség hivatalos weboldalán lehet elémi.

Tovibbi terveink, céljaink:



Utánpótlás korosztályban további szakképzett, ücenszel rendeücezö edző bevonásával szeretaénk bovlt i a
csapataink számát, e'zzel együtt az igazolt sportolók létszámál is. A felnőtt csapattal a célunk az NB II.-es
tagság hosszú távú megöizése. A meglévő játékos állományunkat megiartva, sőt úgy alakítva, hogy a
bajnokságban merészebb célok elérésére is alkaimas legyen. Mindenképpen szeretnénk folytatni a sáibogárdi és
kömyéki fiatalok bevonását a kézilabda életbe.
A Sárbogáráon megépült sportcsamokot szeretnénk megtölteni minőségi tartalommal, ami nagyban elősegitené
a faelyi kézilabda magasabb szinten történő működését, mivel fclsöbb osztályokban már aéUcülöáietetlen egy
ilyen létesítmény. Reméljük, hogy a nehéz gazdasági helyzetben is talpon tudunk maradni, ebben várjuk
városunk és támogatóink segitségét.

2024. Évi Gazdálkodás:

A D2Ü 'részt a melléklet tartatanazza.

(tt szeretnénk megköszönni Sárbogárd önkormányzatának, Támogatóinknak, Játékosainknak Szurkolóinknalc,
hogy 2024. év folyamán mellettünk voltak, se^'teUek bennünket a pályán és a pályán kivül eredményeink
elérésében.

VAX KE SÁRBOGÁRD VEZETŐSÉGE

SáAogárd,2025-01-24

RebákSándor
VAX KE elnöke
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Beszámotó az e esütet 2024. évl működésérőf

Készült: A Sárbogárd Város Önkormányzat Képvisetö-testutetének 2025. évi
munkatervébe.

Téma: Egyesutetünk beszámolója a mútt 6vben végzett munkáról, a működés tárgyi és
személyi feltételeiröl.

Sárbogárdon 54 éve vanjeten ez^ a ^. _,. JJáa,SP<Lrtrt", tek.Ln^"eg^üteS
^Ii^^r'cMk°a"refle"xY/1<ateg6nában"^^ vatö
sportoiás7tövés-a!^neihezebb nem nwitha atöbbi a versenyrendszerben
5-6 másik g kategória sokkal könnyefeb tenne.

Elhel ezés és edz a

Az eltett54év atatt nem sok minden váitozoB. _ . ijász öltözönk ^_. kézrszertárurt<
tolttróltobííett, 'deváito^tíanut szűk v%y azedzések alkalmával vagyunk sokan?

A kapott korténerben tóro)juk^ed^_-_netón_je^nyre^^s^
haszriáiaíos '~nagyo ' eszközöket, ezekkri aroiyira dugjg van nrozdulni sem

SS'bb gond viszont, hogy nem a Sártx^iI^.JUtaSáb^0,^^
'JS^" ^ünkTNekünk^ászoknak ^ ^Tt gond ^_átoKtöteo^te^^
Sm°k, ' Sg'ottiebeg'afqünkfetett/hogy meddig hasznáhatjuk a magánszemély
tulajdonát képezfi területet.

Szakmai munka szwn fettétele

Egyesületünknek célja és^programja. hogy^losegiteuk^áros^kban^fiat^k ^rt^
Íeah^Sm '^badiae)ük'"tos~zn^ ettöltését, "ezáltal ,go"doskodunk ^ egészség

megöi^ökr617fejíesztjui< képességefcet, nevetjük ̂ °Kta^*öket. twábbá, hogy a
Íak^ssággadmegjirnertessűkés megszerettessük az ijászsportot.

a0\ eay<1) f8 rendetkezik egyetemi íjászszakedzS és EMAU ."emzetközi^
3^g7(T)'f^otai~sTntuT{sz^:négy(4)^
^ez^vl edtóTk^sitisse1/JT^fétezámunk' '22 'fö. melyben minden korosztály és

mindegyik nem képviselteti magát. /

A_



Szakmai munka tá i fettétele

El kell döntenünk felszerelés vagy .versenyzés. Motí ^y_áJkjnk, h(W^lj,,s^
abbóT' r:'"egy"kevés~T" érdeklödők é's sportolni szándékozók számárai akik a
^abadidejükei'hasznosan kívánFák eltölteni . mi"^"ektudunkJe^re!éslbtíS,:

'TmeÍy^i^nyzésre'kevésbé alkalmasak. hiányosak deaz iJás^alapjarok
SZáara'Dníegfetetö"'^enYfeÍs^ zömében' használtak, viseltesek, azzal
kell 'hozni a maximumot ami rendelkezésünkre  . ^ ^
'lfe^setó vereenyz^sel'asportolóink f^ödése lassubt). _Már_meg_tapasztart^
ér't'S' "^hróFtöbbet" v'ereenyeztetiük a sportotöinkat annál fítíba^ rutinosabbak
lesznek~'<eredm^ytík"es'l<öregységeik emetkednek, ezigytenne teimészetes ,
ezhozná meg számukra a fejlödést.

Szakmai munka és versen zés

összevont edzések .siinaadtak. Terem edzésen*et az
^zéTS^aS ̂ S^^^^j^^^^
^öurSre^Iöszf"szez^^em-edtóseitm*^azJ^^i^nJ^^
^^e^kre''n^sa^kaT'a"vereenyz6inl<^ és ^"s^eraCT^őin^ ^e^^
tTm^'SV^lTuk'meg'S^nose^ajövőben'i^ megoKftató Az (gy megspóroit
összeget az emett terembértetekre köttöttük.

EgyesületOnkre a pályaljászat a jeBemző; ^^^flJ^, V^K^aJMSjiá^
^"sÍgTéTannak'Ky^ütetei szen/ezésében .e^tezettr^'óste_^zá9^pá^ ^
te^p^TvatifikáciöréTminősítöversenyekeo. országos bajnokságokon teremben és
szabadban..

Utánpótlás korú versenyzöink kadetok, serdütökés 3^nn^k^^é^j^zágos
kvaíifflcáciés versenyeken es azok országos bajnoks^n fe megméreaeaéK maguKai.

2024-ben négy tagunk képviseit bennüntet ve^e^l^^^^^^o^
Muex"há'rom7ra^és"eg'y^üst' érmetszerztítt. Dr' SzéptaMZOKán,e9! ne9ye^'kj^Byel Le^
^zda^abb. °L^nJ agyo  ake'rünket'Fekete , ^^ sz^^"ser"wbölJTa^h^
l^f^n "teTz^'az u15-ÖS"korosztá!yhoz totQ^^e_tíind^^^8-a^kö^^
S^r'Ítt'^mTncÍen'versen^narany^rmei^^^y^^^^^
irm'?gkezdte'~avereenyzést ahol egy'ezüst érms* szerzett és kettö-kettö

hatodikhelyezéstértel.

1992. év óta elért összes dobogós helyezéseinek szároa 795. db,
ebböl I. hely 295 db, II. hely 288 db és III. hely 211 db.

Országos csúcsot pedig 20 atkalommal javftottunk, amety 8 versenyző nevéhez

"ÍÍsőbajnoki cimünket 1992-ben, azutolsót 2022^ban értukeL^
-Az'elsöo'rszágoscsúcsot 2003-ban, azutolsót^2015-benjegyeztü^ _^ ̂ _ ^ /
-' mTu"dt"ur*'<^zagos~bajnokicimetszerezni: 1993-1994-ben, ^OO^OO^ben és

'201'9-be'n.'Alegtöbrb ajnokicímünket 2005-ben értük el számszerint 13db-ot.

<-



Ki kell emelnünk és hangsúlyoznunk, hogy^az egyesületönkben^ fol^^rmilyen
m'unkáert "s'e'nki'"semmi dua^ásban nem részesül. ezen nem kívánunk váftoztatni.

Nemzetköziversenyzésterületén nagy lemaradásunk van. ilyen anyagiak mellett még
a gondolatávat sem foglatkozhatunk

Az önkonnányzatitámogatás nagyon fontos, meghatározó és nélkütözheteden
számunkra, enétkül csá< vegetálunk, de nem fejlődörik.

Mint az 1. oldalon fogalmaztunk . Egyesüte^ műtódése szotid, cfenc^^^yagi^k
SetTbe'n nu^'ufeBw ^kT^flksége^ ^ofgoki^ J<^^1^ ^
S^^I^''vag°yunTtelhetetÍen^ ^^^
^aTéTóta 'Jtagnaló:'"500eror~fomtos éves ,tóF"ogatottsá8u'>k^_ va" Pályázati
Íehetőség" infláció'követö tenne vagy tegatíbb poza'n/irányba mozduhatna

Önkormányzatitámoaatásfe -asznétása

Sárbogárd Város önkomrónyzat Képviselő tetíűtete 2S24 évben ijász egyesületönket
500.000.- Ft. tinogatásban részesftette.

Pályázati támogatásból megvatósított cö rö^. ^tefee_ ?P",tol?^Iéstóre^s^TIS
re^SeFnSt"^ egy^üTet"ie'azo1 tega. továbbá a hobtoi szinten sportoló és az

S5SéTB^%> -^". ^"'*"s"_"stó'MJS

A kapott támogatás felhasználása:

Ahelyi önkormányzat ̂ ^o^^^^^n^w5^^ ^S~?
tudTJ fedez'ni,"ameíy MfsZ'éves^agdíj, ^e^^d^^tösa^w^<^^
^uTaz^ctöSre"bankkÖtt^ Piyafe"(tertásrajá^t'fe. lsz^elé^^s ^nb

éus"^'antartásÍ~esAözöÍ<' vásáriására ̂ használfeik fel. Utazásaink során,
róreenyzőink saját gépkocsiját vettük iflénybe egyesüteti cöra.

MISZta di'raésversen n edé IdváHására 54.000--
PáÍakafbantartás. fűnfrássalka olatos kiadások 10. 000.-

.ász keliékek felszerelések 1.014.840.-
Vereen k nevezési diai 240. 000.-
Versen ekre történő utazások dfai .-
Terembérlet 120. 000.-
Bankiköltsé ek 39. 781.-
E ébkötts ek 42.990.-
Össz. éves k&Hségek: 1521611

K

10



A 2024-es évben sajnos többet kellett költenünk,^ mint ̂ az összes _beyételűnk^^
^inSTpWn^llerf nssíteni'vers^^^^^^ felszerelés^_v;,SZOTt^.a ?ls^ötteS?
'Kara nm%arKásainkbóÍ~tudtuk"fedeznil Az önkormányzati támogatás nagyon fontos,

meghatározóésnélkülözhetetlenszámunkra. ^ ^ ^_^_ , ^__,., ^ ^ ^^^ "",,",
A'Z^^épTOeTöTgo'knak'és'Sárbogárd városának köszönjük a 2024-ben nyújtott

támogatását.

Kéfjük, hogy a 2025-es esztendöben döirtései^ és támo9ató^^^
°annak''éróekeben':'h^y_ azjjász sport^^a^város sportcentrumának

te'rűíetél:>ez"tertozhasson, működhessen és fejlődhessen Sárbogárdon

Kérjük beszámotónkatsziveskedjenekelfogadni

Sártoogárd, 2025. január 24.

/.
Tisztiej^tte)

Sáirétf Ijász Ckib Egyesűtel.
Krencz Szaboics
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Támogatott sTcrvczct képviselőjének aláirása

Beszámoló 2024.

Nihon Kamte Kyokai Sportcgyesulet cclja többek közöiL Városunkban roüködo küzdősport
továbbhonosilása. a kű.atösport iiépszerűsítése. a Shotokan Karate budo hafiyományainak 6s
sz.ellemiségénck mcgörzése. Fnnek érdekéhen a/. edzesek hcti két aikalommai . Hétfön és
Szerdán 18 órától 1t) óráig - kcrülnck incgrendezésre. ahoi a fcezdök cs haladók együtt
edzcnck.

lEiiyesuletünkröl továbbá tudni kell. hogy önfenntanó vag>fis havi Kagdtjakbói tartja fenn
magát. Minőségi oktaiást nyújtunk. mdyct igyckszünk minél magasabb szintre emetni.
Folytatva 2023. évi kezdcmcnyezósünkct. 2024. ápriiis 13-án megreodezésre kerult II. Antal
jános emlékverseny. Antal János 9 danos Inslruktor liszteleíére. aki a Magyarországi Karate
megalapítója volt. A tábor disxvendégeiként részt vett a 20i7-ben elhunyt Antal János
családja. Az egész napos edzötábor ciílja a Shütokan Kaatt frudo h%yományainak és
szeUemiségének megórzósc. a közös cd^csek által. Magasabb szintü gyakorlalok elsajátítása.
a budo karate harci szellemének cs küxdőmódjának erösitése. a karate. mint hatékony

liarcmuvészcl c.s önvcdclem gyakorlása.

Tovabbá 2024. novcmbcr 3()-án mcgrcnde7?sre líeriilt. szintén Antal .lános liszteletére már
tSbfe adkalommal is mcgrendezésre kerulö Shotokán Karate Edzötábor. A várakozásainknak
megfelelően. minden a programtervnck cs köllségvetésnek megfelelöen alakult továbbá a sok
érdeklödövel magiLs szinvonalú rendczvény kerckedett bdöle. Reméljük. hogy jövöre ís
sikerüi ilyeii kimagasló eseményl megrenáeznünk.
Az edzések napjainkban is iblyaniatosan zajlanak. A karatffkáli. magas képzettségü edzövel
sajálithatják el a hatékony harcmíivészeti és önvéddmi yyakorlatokat.
Azedzőtáborról készült újságcikket. illet^'e a lenyképekel az alábbi honlapun tekinthelik mcg:
w\\"ut. sarbü"ardikarate.hu

Kelt: Sárbogárd. 2025. január 23.

Németh AUila

NKKSE elnök
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